
 

Verslag digitaal infomoment Scheldekaaien Sint-Andries en Zuid, 

fase II 

4/03/2021 – 19-20 uur 

Vragen webinar (zwart) of opmerkingen (grijs) in vet en gegroepeerd per thema (blauw) 

________________________________________________________ 

Plan en materiaalkeuze 

Annick, ik zie vooral veel trappen. Hoe zit het met de rolstoeltoegankelijkheid? 

 Dat wordt voorzien dankzij de graniet en gezaagde kasseien, net zoals in de eerste fase 

van de heraanleg. 

ps. de vrouwtjes met naaldhakken gaan ook niet lachen met al die kasseien!   

 Dat klopt, die kunnen op de wandelpaden blijven. Ook de wandelpaden van 

gezaagde kassei zijn toegankelijk voor iedereen, inclusief buggy. 

Is er een reden om dat historisch hekwerk te bewaren? (Ik vind het niet zo mooi) 

 Het historisch hekwerk heeft een grote erfgoedwaarde en wordt gerestaureerd daar 

waar mogelijk. Er worden ook een aantal nieuwe openingen in voorzien t.h.v. 

toegangen naar het park. Voorts heeft het ook een functie, namelijk het druk 

gebruikte fietspad scheiden van het park.  

Worden er ook (voldoende) sanitaire voorzieningen opgenomen in het plan? De recente 

populariteit van de kaaien maakte duidelijk dat dit nu onvoldoende is. 

 In deze zone wordt dit niet voorzien, er wordt verder onderzocht of dit in het 

centraal gedeelte van de Scheldekaaien mogelijk is alsook op Nieuw Zuid. 

Ter aanvulling op de vraag over de openbare toiletten: zouden er ook voorzieningen voor 

vrouwen/kinderen geïntegreerd kunnen worden? 

 Dit betreft dan een ruimte om luiers te verversen? Dit zou in een openbaar toilet kunnen 

voorzien worden, maar dus niet in deze zone. 

Gelieve de hondenloopzone hondvriendelijk te maken. Geen grind als ondergrond (wel gras of 

zand). De afsluiting moet ook geschikt zijn voor kleine honden (op het zuid lopen de hondjes 

gewoon doorheen de afsluiting). De sas is wel een goed idee. 

 Dat wordt nog bekeken, de hondenloopzone wordt voorzien in de derde fase. 



 

 

Kan de sport en groene zone onder water lopen en zoja hoe hou je dit proper van het slijk 

 De sport- en groenzone kan inderdaad onder water lopen. Dit zal minder voorkomen 

dan  vandaag omdat we het nieuwe openbaar domein in een lichte helling 

aanleggen. Slechts  eens om de paar jaar zal dit kunnen gebeuren. We bekijken dit 

samen met de diensten van de stad zodat het beheer hierop is afgestemd. 

Hoe snel zullen de sportvelden , skatepark ......terug droog zijn na overstroming ? 

 Na een overstroming zal dit na enkele dagen terug beschikbaar zijn. We schatten dat 

nu op ongeveer 2 dagen. 

als het bastion onder water is gelopen bij een springtij, hoe krijgen jullie het dan terug leeg? 

 Dit gebeurt op 2 manieren. Het grootste volume wordt afgevoerd naar de riolering 

nadat het springtij is afgelopen. Het resterende water zal infiltreren, hiervoor 

voorzien we extra maatregelen. 

Het Michielsbastion zal dus bij uitzonderlijk hoog water volledig onder water lopen? 

 Dit klopt, we schatten dit in, 1 keer per 5 jaar maar dit is afhankelijk van het springtij 

en de zeespiegelstijging. 

Blijft het historisch hekwerk 'onderbroken' ? 

 Aan de toegangen van het park worden openingen voorzien. 

Na elke overstroming (springtij) laat de schelde een hoop rommel achter, wordt dit telkens 

verwijderd ? en hoe snel ? 

 We bekijken dit samen met de diensten van de stad zodat het beheer hierop is 

afgestemd. 

Wat na overstroming sportvelden en bastion ? Slib ? Roestend hekwerk  

 Dit zal gereinigd worden indien nodig, het hekwerk moet voorzien op de blootstelling 

van zout water. 

de asfaltverbinding met de vorige fase waar de gedichten op staan, blijft die behouden? 

 De asfaltverbinding wordt verwijderd, het is een tijdelijke aansluiting. In fase 2 

trekken we het dijkpad verder richting het noorden. 

 

 



 

komen er voldoende vuilbakken? 

 Er worden voldoende papiermanden voorzien maar op zeer drukke momenten 

verwachten we dat bezoekers zelf hun verantwoordelijkheid opnemen als de 

papiermanden vol zijn. 

Kan die vest ook gebruikt worden als theater voor kleinschalige culturele activiteiten? 

 Het bastion is in de eerste plaats een aangename zitplek. Aan stadszijde zijn er 

zitplekken in het groen voorzien, deze lenen zich beter voor kleine culturele 

activiteiten. 

op een vorig plan stond een aanduiding van een amphitheater, waar komt dit? 

 Dit zit nog steeds in het plan, het zijn de zitplekken in het groen.  

Kan dat bastion strookje ook gebruikt worden als theater voor kleinschalige culturele activiteiten? 

Poëzie avond bijvoorbeeld. Voldoende sfeer verlichting voorzien? 

 Zie vorig antwoord. 

Gaat er meer verlichting worden voorzien want het is 's avonds donker en met alles dat in elkaar 

vloeit is het gevaarlijk? Gaan de sportvelden verlicht worden? Zo ja, gaan deze dan niet tot zeer 

laat voor lawaai zorgen?  Wordt er verlichting voorzien in de parkzone en de sportzone? 

 De sportvelden en de skatezone zullen niet verlicht worden om mogelijke overlast te 

vermijden. De mogelijkheid wordt wel voorzien om eventueel later bij te sturen. 

Verlichting komt er niet in de overstroombare zone, wel in het park aan stadszijde en 

op de wandelpaden. 

Is de waterkering voldoende hoog voor de toekomst tav stijging zeespiegel ? 

 Dit wordt constant bijgestuurd en zo nodig aangepast (Sigmaplan) 

komt er een beveiliging rond de michiels bastion 

 Er wordt inderdaad hekwerk voorzien, ook een trap en een brede bank zodat het een 

veilige plek wordt. 

Wordt de zone waar nu geskate wordt, hersteld op termijn? 

 Ja, dat zal gebeuren, na het plaatsen van de anti-skate elementen in april, zal alles 

gereinigd worden. 

 

 

 



 

Waarom geen deels ondergrondse afvalbakken? 

 Ondergrondse afvalbakken moeten ook geledigd worden door grotere vrachtwagens 

wat niet compatibel is met het park. Aan de natte zijde zijn geen afvalbakken 

mogelijk aangezien ze dan kunnen vollopen met water. 

Het zou wel goed zijn om op de wandelpromenade vuilnisbakken te plaatsen. Waar blijf je anders 

met de hondenpoepzakjes... 

 We bekijken deze suggestie nog in het totaalplan van de papiermanden. 

hoe meer vuilbakken  hoe meer (sommige) buurtbewoners er hun vuil komen storten.  een idee is 

wel extra vangnetten voor blikjes 

worden de 'zitmogelijkheden' voorzien van een rugleuning deze keer :-)  

 Er zullen zitmogelijkheden met en zonder rugleuning voorzien worden, net zoals in 

de eerste fase. 

Aub geen kasseien! Is de hel om met de rolstoel over te rijden! Zou graag ook overal kunnen 

geraken zonder een lumbago op te doen.   

En met een buggy ook niet voor te lachen. Voor dat je het weet heeft uwe kleine ne wiplash. Dus 

geen kasseien aub!  

Wandelpaden en stukken waar je met de rolstoel langs kan heel fijn! Maar als er nog steeds 75% 

van de open ruimte ontoegankelijk is blijft het niet leuk voor rolstoelgebruikers omdat er een groot 

deel onbruikbaar is. Ik kijk maar naar de gigantische vlakte aan kasseien op het zuid. Een groot 

deel van de bewoners van Sint Andries zijn bejaarden of mensen met verminderde mobiliteit 

(rollators enz). 

het zijn de kaaien, wel kasseien laten, aub, en andere plekken om een regelmatiger oppervlak te 

hebben (bv op de dijk) 

 

Mobiliteit en parkeren 

Wat is de meerwaarde van een fietsbrug als er vlakbij een fietstunnel ligt ? 

 De fietstunnel aan de Kennedytunnel is een noodoplossing (is evacuatiekoker voor 

auto's Kennedytunnel). Fietsbrug wil een duurzame oplossing zijn voor modal shift 

(max. 50 verplaatsingen per auto, rest te voet, fiets of openbaar vervoer). 

Wordt de maximale snelheid op de kaaien beperkt tot 30 km/uur? 

 Aangezien dit een buurtverzamelweg is blijft dit 50 km/u. 



 

Staat de fietsbrug nog op de planning? 

 Ja, deze komt ter hoogte van de Kennedytunnel. 

Waar komt de nieuwe fietsersbrug over de Schelde? 

 Dit situeert zich op zo'n 100 meter ten zuiden van de Kennedytunnel. We moesten 

hier rekening houden met de nautische noden én we willen ook een ronde ring voor 

de zachte weggebruikers. 

Wanneer is de aanleg van de fietsbrug voorzien?  

 Uitvoering ten vroegste na werken Oosterweelverbinding op Linkeroever (nu 

gepland februari 2025).  

Waar is parkeerplaats voorzien? 

 De stad onderzoekt de mogelijkheid van een ondergrondse buurtparking rond de 

zone van het Zuiderterras. 

Worden er ondergrondse parkeergarages voorzien? 

 Zie vorig antwoord. 

Gaat de parkruimte de recreatieve fietser toelaten? 

 Een fietser die zich aanpast aan de voetgangers is welkom, echter voor doorgaand 

fietsverkeer wordt er een breed fietspad voorzien. 

Hallo, wat gebeurd er met de bestaande parking voor bewoners 

 De stad onderzoekt de mogelijkheid van een ondergrondse buurtparking rond de 

zone van het Zuiderterras. 

neem aan dat er voldoende fietsenstallingen zullen zijn ? 

 Dit wordt voorzien. 

Er werd bij het eerste plan gesproken over een parking ondergronds op dit stuk, komt die er? wat 

wordt er tijdens de werken voorzien voor de buurtbewoners om te parkeren 

 De stad onderzoekt de mogelijkheid van een ondergrondse buurtparking rond de 

zone van het Zuiderterras. De buurtparking zal tijdens de aanleg van fase 2 in 

principe beschikbaar blijven. De juiste capaciteit wordt nog verder onderzocht. 

 

 



 

Vandaag komen er veel bezoekers met de wagen. ook veel bewoners hebben een wagen op de 

bewonersparking staan. Wordt er in de nabije toekomst een tramlijn naast de kaaien voorzien 

zoals in het verleden de bedoeling was? Hoe wordt het parkeren opgelost? 

 In het plan wordt een zone voorzien voor een zelfrijdende shuttle. Deze shuttle zal 

dan over de Scheldekaaien de stad ontsluiten. In het bijzonder voor bezoekers aan 

de binnenstad. De stad onderzoekt de mogelijkheid van een ondergrondse 

buurtparking rond de zone van het Zuiderterras. 

 

Veilige oversteekbaarheid van de Sint-Michielskaai voor voetgangers en zéker voor kinderen op 

weg naar de speeltuin: is het daarom niet noodzakelijk om het ZONE 30-statuut toe te kennen aan 

de rijweg? 

 Er worden nieuwe oversteekplaatsen voorzien zodat er een goede verbinding 

ontstaat met de wijk. 

Kunnen de hulpdiensten nog snel aan de blauwe steen geraken , zonder een grote omweg te doen?  

 Ja, dit is voorzien. 

komt er openbaar vervoer over ganse lengte van Zuid naar noord? 

 In het plan wordt een zone voorzien voor een zelfrijdende shuttle. Deze shuttle zal 

dan over de Scheldekaaien de stad ontsluiten. In het bijzonder voor bezoekers aan 

de binnenstad. 

Zal die parking dan nog gratis zijn voor bewoners? 

 Hiervoor is nog geen beleidsbeslissing genomen, maar op de Zuiderdokken is er een 

verlaagd tarief beschikbaar voor bewoners. 

Is het vroegere idee om een tramlijn aan te leggen, volledig los gelaten? Dit vormt toch deel van 

het aspect van mobiliteit? 

 Zie antwoord hierboven (shuttle). 

wat met voetpaden, hoe breed en hoe smal ,en de skate tramp gaat veel lawaai geven voor de 

buren 

 De voetpaden langs de gevels worden vernieuwd en krijgen een breedte van 

ongeveer 4.50 m. 

Er is nu al tekort aan parking dat is te ver voor minder mobiele mensen 

 De stad ontwikkelde een parkeervisie voor de binnenstad en Scheldekaaien, er wordt 

onderzocht of een ondergrondse buurtparking t.h.v. het Zuiderterras mogelijk is. 



 

wanneer gaan we de parkings afschaffen? mensen kunnen op aan andere manier de stad 

bezoeken. we moeten vooral de modal shift realiseren 

 Bovengrondsparkeren wordt systematisch afgebouwd. Op de Gedempte 

Zuiderdokken worden 2 ondergrondse parkings voorzien en op de Scheldekaaien 

wordt dit ook verder onderzocht. Het aanbod is compatibel met de andere 

vervoersmodi. 

parkeerplaats buurtbewoners? 

 We willen in de oude binnenstad de prioriteit geven voor de bewoners (staat ook in 

het bestuursakkoord). We hopen ook dat de langparkeerders/bezoekers in 

ondergrondse parking parkeren. Bovengronds wordt het voor bezoekers die lang 

parkeren duurder dan ondergronds. 

Komen er parkeerplekken voor de elektrische steppen? Denk aan kleine vakken zodat deze wat 

mooier bij een staan net als de velo’s 

 Nee dit wordt niet voorzien. 

Zullen wij als buurtbewoners op dit stuk aan de kaai (fase 2) een parkeervergunning kunnen 

krijgen voor de ondergrondse parkeergarages? 

 Dit is nog verder te bekijken, zie vorig antwoord. 

Zou je ajb nog kunnen aangeven of we in de ondergrondse parking die aan de voetgangerstunnel 

komt, we als bewoner gratis kunnen parkeren? Bedankt 

 Zie vorig antwoord. 

Aan de straatzijde verdwijnt een parkeerstrook? Ondergrondse parking is zeker een alternatief 

voor bezoekers inderdaad, maar welk alternatief komt er voor bewoners? 

 Zie vorig antwoord. 

 

Aangezien we niet meer de stad van 20 jaar geleden zijn. Waar komt de aansluiting met het 

openbaar vervoer? Zal de (overmaat?) aan ondergrondse parkeerplaatsen geen stimulerend effect 

opwekken? 

 Zie vorige antwoorden. 

Komt er een inrit van de parking ter hoogte van Sint-Jansvliet of meer naar het noorden? 

 Dit moet nog verder onderzocht worden.  

 



 

Bij de oorspronkelijke plannen werd het onderscheid gemaakt tussen de recreatieve fietser en het 

doorgaand functioneel fietsverkeer. 4 meter is trouwens niet zo breed... Ik zou daar nog eens naar 

kijken... Het gaat om 7 km dat wil je ook wel eens met de fiets bezoeken met uiteraard voorrang 

aan de wandelaar zoals in de voetgangerstunnel. 

 Het doorgaand fietsverkeer is gescheiden van het park. Een recreatiever fietser kan 

door het park fietsen mits zich aan te passen aan de voetgangers. 4m is een 

aanzienlijke verbreding t.o.v. vandaag.  

Zullen de parkeerkosten voor bezoekers onder controle blijven ?Want onze horeca op het zuid 

heeft deze bezoekers broodnodig. 

 De parkeerkosten moeten nog bepaald worden. 

Stadsvlucht? geen plaats voor auto van werknemers/klanten. En de huidige neer voor bewoners 

 Zie vorig antwoord buurtparking. 

Komen er parkeerplekken voor de elektrische steppen? Denk aan kleine vakken zodat deze wat 

mooier bij een staan net als de velo’s 

 Zie vorig antwoord. 

Parking voor deel steps int plan? 

 Zie vorig antwoord. 

neem aan dat er voldoende fietsenstallingen zullen zijn ? 

 Zie vorig antwoord. 

Will there be parking for the electric scooters? Like in Brussels 

 Zie vorig antwoord. 

Is parking in beheer van de stad? Parkingtoren? Nog meer lawaai? 

 De parking zal ondergronds gerealiseerd worden. 

een shuttle zone??? 

 Zie vorig antwoord. 

Fase 3 voorzie voldoende capaciteit voor autodelen... 

Gemiste kans voor ringtram? 

 



 

Sport & spel 

Kan het skatepark nie op konijnewei? De bewoners geen inspraak, wel de skaters 

 Er is een aanbod voor alle bewoners en bezoekers van de Scheldekaaien. Ook skaters 

wonen in de buurt of bezoeken de buurt. Hiervoor is zeker een behoefte bij de 

jongeren om dit ook in het centrum van de stad te voorzien.  

Naast het skategedeelte zie je voetbalvelden maar rechts nog iets waarvan ik niet goed weet wat 

het is? 

 Dat is het Sint Michielbastion. 

Trekken skaters toeristen aan? 

 Blijkbaar is dit inderdaad soms het geval, maar in eerste plaats wordt dit voorzien 

voor de bewoners en bezoekers van de stad natuurlijk. 

sint michielsbastion: kan dit ook dienst doen als soort buiten-theater, soort amfitheater ? 

 Zie vorig antwoord. 

Sportvelden, skatepark… gaat dat niet enorm veel lawaai produceren? Hoe kan geluidsoverlast 

voorkomen worden? 

 De sportvelden en het skatepark liggen al op 55 m van de gevels, ook liggen ze aan 

de andere kant van de dijk. Hierdoor zal het geluid zeker al een heel stuk minder zijn. 

De ballenvanger rond het sportveld is voorzien van speciale afrastering die het geluid 

van de ballen op de ballenvanger beperkt.  

Waar zien jullie de fervente joggers graag lopen? op het fietspad, naast de spedelecs, of in het 

‘park’ tussen de wandelaars? 

 Hiervoor is het park de uitgelezen plek, dit kan zowel langs de Schelde op de 

gezaagde kassei, op het dijkpad of de paden beneden in het park. 

Niet fietsen wel skaten? 

 Beide zijn mogelijk, en beide moeten zich aanpassen aan de voetgangers in het park. 

Is er joggingruimte voorzien? 

 Zie vorig antwoord. 

Wat is dat oranje deel met cirkels in het ontwerp? Gym of speeltuin? 

 Dat is een speeltuin. 



 

gaat de nieuwe speeltuin als ondergrond dezelfde kiezeltjes krijgen als die op het Zuid want eerlijk 

gezegd zijn die niet echt kindvriendelijk…en geven zeer veel vuil af op de schoenen en kledij van de 

kids…, 

 De speeltuin wordt voorzien van een rubberen ondergrond. 

Komen er nog fitnesstoestellen op de kaaien 

 Dit wordt nog verder bekeken maar niet in deze zone. 

Krijgen die skaters een boete voor beschadiging? 

 Neen, als we niet weten wie de beschadiging aanbracht, kunnen we hen er ook niet 

over aanspreken. 

Is het een idee om de skatezone aan te leggen in geluidsdempend asfalt, zoals op de Regatta-site 

op Linkeroever? Dat dempt een groot deel van het geluid 

 We wegen alle factoren af en bekijken de verschillende mogelijkheden. Sowieso zal de 

skatezone achter de dijk komen waardoor het geluid tot aan de straat/huizen veel minder 

hoorbaar zal zijn. 

Hoeveel skaters wonen op de kaaien? 

 In de wijk en de stad wonen heel wat skaters, de Scheldekaaien zijn een publieke 

ruimte die we aanleggen voor alle bewoners en bezoekers van de stad. 

Is er een mogelijkheid om petanque terreinen te voorzien 

 Dit wordt in deze zone niet voorzien. 

Zijn er sluitingsuren voor zien voor de sportterreinen en skate terrein bvb 21u ? 

 Er zijn geen sluitingsuren voorzien, maar er wordt in eerste instantie geen verlichting 

voorzien en na 22u mag er ook geen nachtlawaai zijn. 

Voor welke leeftijd zal de speeltuin zijn? 

 Ongeveer van 1 tot 12 jaar. 

kan het sport (voetbalveldje)geopend worden met een prachtige derby! Ordediensten alvast 

verwittigen... � 

Skatepark LO: er is GEEN rekening gehouden met de bewoners ... wij moeten verhuizen om van  

Het zou goed zijn om aparte jogging piste te voorzien 

de looppiste is privaat 



 

die looppiste is wel niet openbaar he ! 

Ben ik de énigste die zich toch wat ongerust blijft maken over de mogelijk  overlast  van het het 

skate-park  ? ? over het mogelijk overlast van het skate-gebeuren ??? 

Er is nu reeds te weinig plaats om te joggen wanneer het goed weer is 

Groen 

Waarom kan er ter hoogte van Nieuw Zuid groen komen over heel de breedte van de kaaien, maar 

kon dit niet in het reeds her aangelegde deel nu? 

 Af en toe moet je ook events kunnen georganiseerd worden. Dit wordt ook gevraagd 

door bewoners, we wisselen dit af met groen. Het is moeilijk om voor iedereen goed 

te doen. 

kunnen er grote, mooie bomen (eiken) geplant worden op relatief weinig grond 

 Er is voldoende grond om bomen te laten groeien. Daar waar de bomen voorzien zijn 

is er steeds voldoende doorwortelbare ruimte. 

Welke bomen, planten worden er aan het overstromingsgedeelte geplant 

 Dit detailleren we nog in samenspraak met de groendienst, de voorstellen die nu op 

tafel liggen zijn: populier, els en wilg. De grassen en beplanting worden nog verder 

gedetailleerd. 

Worden bestaande bomen gerooid? 

 De bestaande bomen langs de gevels worden gerooid, er worden wel nieuwe bomen 

voorzien. De leilindes langs het historisch hekwerk worden behouden. 

Volgens dit plan worden bestaande bomen gerooid 

 Zie vorig antwoord. 

Wat met de bestaande bomen? Allemaal weg? Of blijven er nog enkele over? 

 Zie vorig antwoord. 

de bomen graag niet te dicht bij elkaar om de zichtbaarheid naar de schelde voor de kaaibewoners 

niet te hinderen 

 Is er een mogelijkheid om later op de fase 1 gebied meer groen te voorzien? 

 Dit is nu niet aan de orde. Ook op Nieuw Zuid komt nog een park op de 

Scheldekaaien zo ontstaan er verschillende ruimtes met verschillende karakters. 



 

Hoe hoog komen de bomen? is het zicht op het water van de bewoners van de eerste verdieping 

gevrijwaard? 

 De bomen worden op termijn tussen de 10 en 20 meter hoog. 

welke beplanting komt er op natte gedeelte? 

 Zie vorig antwoord. 

nee, liever géén bomen in fase 1, aub, tussen dijk en water" 

Sequoia’s zijn uitheemse bomen niet toegelaten door Natuur en Bos 

Aub geen berken toenemende allergie 

Niet alleen bomen maar ook struiken kunnen voor groen zorgen en die belemmeren het zicht 

minder.  

Overige vragen 

Kan ik ergens de volledige planning vinden,  ook de planning van de heraanleg van het Nieuw Zuid? 

https://www.agvespa.be/nieuws/schetsontwerp-scheldekaaien-nieuw-zuid  

Wat is voorzien voor de Nieuw Zuid zone en wat is de timing? 

 We zitten nu in de fase van het voorontwerp voor de deelzone Nieuw Zuid. In april 

volgt nog een participatiemoment. U kan zich hiervoor inschrijven op de digitale 

nieuwsbrief van www.onzekaaien.be 

Kan Fase 3 niet iets sneller worden uitgevoerd? 

 Deze legislatuur zijn hiervoor geen middelen voorzien, ook moet de kaaimuur nog 

eerst gestabiliseerd worden. 

Wanneer starten de werken aan de rijweg in deze zone ? 

 We plannen dit in vanaf begin 2022. 

Zou het nieuwe MUHKA ook een plaats krijgen op de kaaivlakte ? 

 Hierover kan er op dit moment geen uitspraak worden gedaan. Het nieuwe M HKA 

komt op de locatie van het huidige hof van beroep, dat wordt afgebroken. 

Worden er Sigma-maatregelen genomen op Linkeroever? 

 Ja ook hier wordt de waterkering verhoogd tot op hetzelfde niveau. 

 

https://www.agvespa.be/nieuws/schetsontwerp-scheldekaaien-nieuw-zuid
http://www.onzekaaien.be/


 

Er wordt al een tijdje gewerkt aan de kademuur tussen het Steen en het Loodswezen. Wanneer 

staat de heraanleg van het publieke domein in deze strook momenteel ingepland? 

 We zitten hier in de fase van het ontwerpproces. Als alles volgens plan verloopt start 

de heraanleg vanaf 2024. 

Hoelang zal de hinder voor bewoners duren, kunnen we met de wagen passeren? 

 De werken zullen ongeveer 1.5 jaar duren, tijdens deze periode willen we het 

verkeer maximaal in beide richtingen behouden, behalve op een aantal 

uitzonderingen na. 

 waarom zijn de lichten op de Sint-Michielskaai al een paar dagen uit? 

 Dat weten we niet, best doorgeven en navragen bij Fluvius. 

Is er een mogelijkheid om horeca te voorzien aan het water zelf? Bvb een pop up bar tijdens de 

zomer 

 Dit is op dit moment niet voorzien, maar wordt voorstel per voorstel bekeken. 

Wat betreft optredens, cultuur, … zou het Scheldebalkon aan de Scheldebrug gerealiseerd worden? 

 zie vorig antwoorden. 

Hoe kunnen de lawaaiblasters verhinderd worden? 

 We begrijpen de vraag niet, onze excuses. 

Wordt in de toekomst nergens opnieuw gebruik gemaakt van de hangars, toch heel typisch voor de 

haven ? 

 Hangar 19 werd afgebroken en werd deels heropgebouwd op de site van Spoor Oost. 

Andere delen worden opnieuw gebruikt bij de heraanleg van de Gedempte 

Zuiderdokken. 

Komt er ook een informatiemoment voor het nieuw Zuid wanneer deze plannen definitief zijn? 

 Dat komt er zeker, er volgt eerst nog een participatiemoment. U kan zich hiervoor inschrijven 

op de digitale nieuwsbrief via www.onzekaaien.be 

 

Komt er een licht plan? Want huidige heraangelegde kaaien zuid zeer donker 

 Er is een lichtplan van de stad dat we ook hier volgen, na evaluatie van de eerste fase 

nemen we dit principe verder over.  

 

http://www.onzekaaien.be/


 

Zijn er nutsaansluitingen voorzien voor ambulante drank en eet standjes? Zo vermijden we diesel 

generator aan bijvoorbeeld een koffiebar op wielen. 

 Er zal een evenementenkast voorzien worden. 

Hoe zullen de paviljoenen te Nieuw Zuid een bestemming krijgen? Wordt er eveneens horeca 

voorzien? 

 Dit moeten parkondersteunende functies zijn, horeca is daar een mogelijkheid. 

En kunst op openbaar domein? 

 Dit wordt in samenspraak met het Middelheim verder bekeken, er zullen nog zeker 

nieuwe kunstwerken worden toegevoegd. 

 

meer controle op sluikstort op de vernieuwde kaaien ,zoals nu reeds gebeurt ,achtergelaten door 

mensen die daar gewoon komen feesten 

Misschien een ideetje uit Barcelona (aan het strand) : aan sommige lantaarnpalen luidsprekers 

hangen, zodat je in de zomer bv boodschappen kan laten klinken. Zoals “”geniet van het mooie 

weer, maar gelieve alles netjes op te ruimen 

Nog een ideetje uit Barcelona: heel eenvoudig betonnen straatmeubilair : een tafeltje met 2 

stoeltjes in beton, met een schaakbordpatroon. Gegroepeerd bij elkaar. Sommige straathoeken 

worden zo leuke verzamelplekken voor schakers Bestaat aan kievitplein! 

 

 

 


